
 Skolebestyrelsesmøde Blovstrød Skole d. 10-4-19 kl.17.30 til 20.00  

  

Tilstede: Anthony Verniere (AV), Rikke Hansen (RK), Janne Karpf (JK) Thomas Kjeldsen (TK), 

Charlotte Schmidt (CS), Anna Recinella (AR), Anders Bang-Petersen (AB), Nicolai Mikkelsen (NM), 

Vivi-Ann Petersen (VP), Kasper Jørgensen – elevråd (KJ) Jens Sanderhoff - elevråd (JS) 

Afbud: Mia Finnemann Schultz (MS), Leif Johansen (LJ),  

  

 

Afbud:   

Dagsorden:  

Tid Punkter Drøftelse og beslutning 

17.30-

17.35 

1. Godkendelse af dagsorden og 

referat 
Godkendt 

17.35-

18.00 

 

 

Opfølgning på 

kontaktforældremøde. 

1. beskrivelsen, som er sendt 

ud, skal endeligt godkendes 

(bilag) v./Mia 

2. kort oplæg + drøftelse om 

forslag til ”trivselsforældre” 

v./Thomas og Janne 

1. Godkendt 

2. Efter kort debat var der enighed om, at fastholde 

”Kontaktforældre” titlen. 

18.00-

18.30 
3. Spisepause Skolen sørger for mad og drikke 

18.30- 

19.00 

4. Orientering fra elever, med.arb., 

ledelse og formand. 

 

Elever: 

Følgende arbejdsgrupper arbejder fortsat med forslag til: 

 Fordeling af plads og fodboldmål på boldbanen i 

pauser 

 Køb af mad i Biksen – supplement til maden fra 

Agnes 

 Kortere skoledage 

På sidste møde var der en række ønsker på den korte 

bane, som elevrådets kontaktlærere og ledelse sørger for 

at få løst. 

 

Medarbejdere: 

Alle medarbejdere har arbejdet videre med 

konflikthåndtering og kommunikation torsdag d.4-4-19 

med Mette Nayberg fra Dansk krisehjælp. 

Alle elevplaner sendes snarest til alle forældre. 

Uge 20 er der fællesuge for indskolingen  

Fagfordeling for kommende skoleår er i fuld gang, og 

udskolingslærerne har travlt med eksamensforberedelser. 

 

Ledelse: 



 Fast ugentlig udeskoledag for 1.-6. årgang i det 

kommende skoleår. Derudover vil udskolingen 

planlægge med en række udeskoledage hen over 

skoleåret. 

 D. 4. juni inviteres alle bestyrelser og ledelser fra 

skolebestyrelse, dagpleje, klub og daginstitution 

til besøg og møde i den nye daginstitution 

”Pilelunden”. Her vil områdeledelsens forslag til 

udearealer blive fremlagt og status på 

daginstitution nr. 2 vil blive gennemgået.  

 Autens er i gang med at udarbejde et forslag til 

udbygningen og ombygning af skolen til 

medarbejdere, ledelse, bestyrelse og forvaltning. 

Matr sendes ud og derefter holdes der ”åbent 

hus”, hvor alle kan komme med input og 

spørgsmål til forslaget fra Autens. 

 Der udleveres computere til alle elever fra 5. kl. – 

9. kl. og 1 klassesæt pr 3-4 klasser fra 0.kl.– 4. 

kl.  

Beslutningen om hvilke computere der skal 

indkøbes, tages efter påske, samt plan for 

pædagogisk udrulning ift. brugen af computere. 

 Læringsmiljøpuljen: Ansøgningen til etablering 

af haver og udekøkkener med vand, er gået 

igennem. Der arbejdes på at udekøkkener også 

kan også benyttes af daginstitutioner, dagpleje og 

klub. 

Områdeledelsen og bestyrelser arbejder på at 

fremsende en fælles ansøgning til 

læringsmiljøpuljen på udearealer..  

 

 

 

19.00- 

19.15 

 

 

 

5. AULA – kort status v./Mette 

efterfulgt af input fra forældre 

Obs på princip om kommunikation 

mellem skole og hjem.  

 

Afdelingsleder Mette Sand orienterede kort om AULA 

der afløser Skoleintra i det nye skoleår. Bestyrelsen gav 

følgende input til kommunikationen mellem skole og 

hjem i AULA: 

 Princip for stjernemarkering 

 Princip for, hvilke typer beskeder der sendes 

 Forslag til, at der lukkes for beskeder fra 

forældre til elever 

Udvalg bestående af CS og Mette Sand blev nedsat – 

punkt på kommende bestyrelsesmøde.  

19.15-

19.45 

6. Princip om undervisningens 

tilrettelæggelse til vedtagelse. 

(Anna og Nikolaj lægger op i 

google-doc’et) 

OBS: Forberedelse i form af 

korrekturlignende ændringer i 

googledoc’et inden mødet. Vores 

AR orienterede kort om arbejdet frem til det fremlagte 

forslag – herunder forældrenes ansvar. Princippet blev 

gennemgået afsnit for afsnit, og sproglige og 

indholdsmæssige tilføjelser og rettelser blev justeret 

undervejs i mødet. Følgende afsnit blev gennemgået: 

 Formål 

 Elevernes undervisningstimetal og skoledagens 

længde 



drøftelse ved mødet skal centreres 

om indholdet.  

”Principrytterne” Anna og Nikolaj 

bearbejder korrekturen til et forslag 

til vedtagelse 

 Supplerende undervisning og 

specialundervisning 

 Valgfag i udskolingen 

19.45-

20.00 

 

 

7. Evt 

 
- Energidrikke. Er blevet behandlet i bestyrelse og 

i udskolingen. Punktet tages op på næste møde. 

  

Møderække i skolebestyrelse 2018/2019 

Mandag d.27-5-19 

 

Punkter til kommende møde: 

 Kommunikation mellem skole og hjem i AULA v/ CS og Mette Sand 

 Princip om undervisningens tilrettelæggelse  

 Energidrikke  


